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Deltagere: 

Laurens Boer (linjeleder KDDIT), Jörn Christiansson (linjeleder BDDIT), Thomas Flodgaard Kaufmanas (BDDIT 3. år), 
Peter Stinus (BDDIT 2. år), Magnus Borum Nordraak Green (BDDIT 1. år) 

Observatører: David Rasmussen (BDDIT 1. år), Jens Hovgaard Jørgensen (BDDIT 3. år) Lea Strandgaard-Mortensen 
(studievejleder), Rikke Budolfsen (uddannelseskoordinator),  

Afbud: Signe Yndigegn (VIP), Eva Hauch Fenger (BDDIT 3. år), Emilie Louise Pedersen (KDDIT 1. år), Safra Martinussen 
(KDDIT 2. år) 

 

Referat 

1. Valg af ordstyrer  
• Thomas valgt som ordstyrer 

 
2. Godkendelse af dagsorden 

• Dagsorden godkendt 
 

3. Godkendelse af referat (se bilag i mappen) 
• Referat godkendt.  
• Fremover vil referaterne blive fremsendt til godkendelse via Teams til medlemmerne for at facilitere 

hurtige publisering på ITU Student 
 

4. Opfølgning på kursus- og vejledningsevalueringer E2021 for BDDIT og KDDIT (bilag x2)   
• BDDIT: HoSP præsenterede et overblik over kursusevalueringerne for E21. Generelt gode scores og 

nogle gode besvarelsesprocenter (fra 79% til 8%). Dog er det svært at sige om besvarelserne er 
repræsentative hvis de er under 25% (internt benchmark). Der er fokus og diskussioner med 
kursusansvarlig på to af kurserne.  

• KDDIT: HoSP præsenterede et overblik over udviklingen af evalueringsscores fra E19 til E21 (både 
forårs og efterårskurser. Overordnet set ser det fint ud. Der er to specialiseringskurser hvor der 
opmærksomhed på samt Cross-Dit, som af samme årsag er lukket ned. Dog er antallet af besvarelser 
så lave at det er svært at sige om besvarelserne er repræsentative. 

• Fra BoS: hvordan få vi besvarelsesprocenten op? 
i. BoS ønsker at skabe en kultur hvor det bliver gjort klart til studerende at evalueringerne 

bliver brugt til udvikling af kurserne og at der blev sat tid af til gennemførelse af 
evalueringerne i undervisningen.  

ii. SAT tilslutter sig dette.  
iii. SAT ønsker at underviserne sætter tid af til besvarelse af evalueringerne, 10-15min er nok. 

Skriv det ind i agendaen for kursusgangen og vis hvor de studerende finder evalueringen på 
learnIT. Automail fra learnIT bliver ikke set. En underviser med god besvarelsesprocent 
afsatte tid midt i 2. halvdel af kursusgangen. Det ser ud til at virke.   

iv. Underviserne opfordres til at gøre det så konkret som muligt hvordan de har forholdt sig til 
feedbacken i evalueringerne. Ideelt set bør der gå en mail ud til holdet, som lige har 
evalueret ligesom underviser i den første kursusgang for det nye hold artikulerer hvordan 
han/hun har forholdt sig til evalueringerne.  

v. Der er mange evalueringer (i efteråret) så alle bliver overvældet.  
vi. Det er interessant at se udviklingen i evalueringerne på de enkelte kursus over tid.  



 
 

5. Oversigter over Meritansøgningerne sept 2021 – jan 2022 (se bilag) 
• SAT gennemgik meritoversigterne og fandt ingen uregelmæssigheder eller lignende. 

 
6. Nyt fra Studienævnet (Signe/Thomas) 

• Opfølgning på Dean of Education’s svar til SATs input til BEWISE.  
• SAT gør ikke mere på nuværende tidspunkt men afventer den videre implementering.   

 
7. Nyt fra uddannelser – studerende 

• Re-eksamen: Mangelfuld kommunikation omkring re-eksamen. Link sendt i informations email går til 
landing pages og ikke den specifikke information. Mangler vejledning omkring det at gå til re-
eksamen. Kunne godt tænke sig at der var en ekstra undervisning/brush-up inden reeksamen. Kunne 
det være muligt at bruge en Mentor session til dem, som skal til re-eksamen.  

i. Rikke bringer kommentarerne videre til SAP. 
• Slides før eller efter undervisning.  

i. Tilbagevendende diskussion. Opfordring til underviserne til at forklare hvordan de bruger 
slides. Måske kunne underviserne tilføje sidetal til slides for at gøre notetagning lettere. 
 

8. Nyt fra uddannelser – VIP og ITU  
• Cross-Dit erstatningskursus 
• Vision Day på Digital Design Deptartment. Laurens og Jörn afholdte en workshop om teaching 

clusters. Outcome var bl.a. et forslag til et komplementerende interface til learnIT til lettere at 
facilitere samarbejde mellem kurserne. 
 

9. Status - igangværende initiativer og projekter 
• Rekvirering af boards fra FM. FM siger at de har boards men der skal følges op på om de er klar over 

at vi tager dem permanent. 
 

10. Evt. 
• Thomas: Licenser til Miro? Er det muligt?  


